
 

 

Leeuwarden, 27 mei 2020 

 

Beste ouder(s)/verzorger(s), 

Op 2 juni worden de vo-scholen in Nederland weer opengesteld voor leerlingen. We kunnen ons 

voorstellen dat er bij u vragen zijn over het reizen van en naar school. Premier Rutte heeft leerlingen 

en ouder(s)/verzorger(s) opgeroepen geen gebruik te maken van het openbaar vervoer.  

De directeuren van de scholen van RSG Simon Vestdijk en OSG Piter Jelles hebben geïnventariseerd 

hoeveel leerlingen verder dan 8 kilometer van de scholen wonen. Vervolgens is contact gezocht en 

gevraagd of het voor deze leerlingen problemen oplevert om op school te komen als zij geen gebruik 

kunnen maken van het openbaar vervoer. Het totaal aantal leerlingen waarvoor dit eventueel een 

probleem is, blijkt beperkt te zijn. 

Inmiddels is er ook contact geweest met vervoersmaatschappij Arriva. De vervoersmaatschappij geeft 

aan dat ze verwacht dat de bussen volgende week volgens het winterschema van de dienstregeling 

rijden met een beperkte capaciteit van 40%. Zolang deze capaciteit niet bereikt is, worden jongeren 

niet geweigerd. We willen als scholen het openbaar vervoer zo min mogelijk belasten. Ons verzoek als 

schoolbestuur aan u als ouder(s)/verzorger(s) is om uw kind(eren) alleen van het openbaar vervoer 

gebruik te laten maken als het echt niet anders kan, dus als fietsen van en naar school of het brengen 

en halen met de auto echt niet tot de mogelijkheden behoort.  

We hopen dat er weinig problemen ontstaan rondom het gebruik van het openbaar vervoer en rondom 

het bereiken van de scholen en het volgen van fysieke lessen. We voeren -ook na de heropening van 

de scholen- wekelijks overleg over de gang van zaken en houden u indien wenselijk en/of nodig op de 

hoogte van de ontwikkelingen. 

Met vriendelijke groeten, 
 
Marja de Jonge 
Folkert Bangma 
Wiebe Wieling 
College van Bestuur OVO Fryslân-Noord 


